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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

 

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 12. decembra 2016 o 16,30 h v malej 

zasadačke  Obecného úradu vo Vavrišove 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Ľubica Chlebová – starostka obce 

Poslanci: Ján Janotka, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Ján Krajčírik, 

Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec,  Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

 

Overovatelia: Tibor Trepáč, Mgr. Vladimír Švec 

Zapisovateľka: Bc. Pelcerová 

 

Program: 

1. Schválenie programu rokovania 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa, kontrola uznesení 
3. Rozpočtové opatrenie č. 17/2016 
4. Stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu obce a správa z vykonanej kontroly 
5. Rozpočet obce na roky 2017 – 2019 
6. VZN č. 5/2016 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné    

stavebné odpady – schválenie  
7. Kritériá pre posudzovanie zníženia alebo odpustenia poplatku 
8. Sadzobník za poskytované služby a úkony vykonávané obcou 
9. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

 

V úvode prítomných privítala pani starostka.  Skonštatovala, že  rokovanie OZ sa uskutočňuje 

podľa pozvánky č. 494/2016 s programom uvedeným v pozvánke a je uznášaniaschopné. 

Z pracovných dôvodov sa neskôr na zasadnutie OZ dostavia p. Ján Krajčírik a Ing. Eva 

Trnková. 

 

K bodu 1 a 2.  

V úvode p. starostka prečítala program s doplnením bodov o správy kontrolórky obce 

z vykonanej kontroly na úseku verejného obstarávania, vykonávania finančnej kontroly a plán 

kontrolnej činnosti na 1. polrok 2017, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli obce. 

Program bol schválený všetkými jednomyseľne. 

 

Uznesenie č.   82/2016 

Počet poslancov: 5  

Počet hlasujúcich poslancov: 5  

Za: 5 – Ján Janotka,  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír 

Švec,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: predseda Bc. Eva Doležalová, členovia: 

Ing. Michal Schléger, Ján Janotka  

Uznesenie č.  83/2016 

Počet poslancov: 5 
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Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Ján Janotka,  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír 

Švec,   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Tibor Trepáč, Mgr. Vladimír Švec  

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela  Pelcerová  

Uznesenie č.  84/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: 5 – Ján Janotka,  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír 

Švec,   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Ján Krajčírik prišiel na zastupiteľstvo 16:40 h. 

 

OZ kontrolou uznesení konštatuje: 

– uznesenie č. 10/2016 je v plnení, ostatné uznesenia sú splnené.  

 

Uznesenie č. 85/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír 

Švec,  Ján Krajčírik 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 3 (rozpočtové opatrenie č. 17/2016): 

Rozpočtové opatrenie nebolo poslancom zaslané spolu s materiálmi na zasadnutie.  P. 

Pelcerová vysvetlila poslancom jednotlivé položky v rozpočtovom opatrení, aby s ním boli 

podrobne oboznámení. P. Janotka sa informoval o výdavkovej položke týkajúcej sa výmeny 

kotla v bytovom dome s. č. 312. Rozpočtové opatrenie bolo jednomyseľne prijaté. 

 

Uznesenie č. 86/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír 

Švec,  Ján Krajčírik 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 4 (stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu obce, správy hlavnej kontrolórky obce a 

plán kontrolnej činnosti na 1.polrok 2017) 

Kontrolórka obce prečítala stanovisko k rozpočtu obce a odporúčala poslancom schváliť 

rozpočet na rok 2017 a zobrať na vedomie rozpočty na roky 2018 – 2019.  

Následne prečítala aj správy z vykonávannej finančnej kontroly  na jednotlivých úsekoch 

činnosti obce, správu z vykonanej kontroly na úseku verejného obstarávania obce. 
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Odporúčala pre rok 2017 a ďalšie vypracovať plán verejného obstarávania, ktorým sa vykoná 

prehľad o pripravovaných realizovaných zákazkách. Plán sa vypracováva na základe 

schváleného rozpočtu obce. 

Poslanci nemali doplňujúce otázky okrem p. Trepáča, ktorý sa informoval, či sa do plánu 

môže verejné obstarávanie aj neskôr doplniť, ak by nebolo v pôvodnom pláne. Plán je „živý“ 

dokument, priebežné doplnenie bude možné. 

 

Uznesenie č.  87/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír 

Švec,  Ján Krajčírik 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Na zastupiteľstvo prišla Ing. Eva Trnková o 17:10 h. 

 

Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2017 

-prečítala kontrolórka obce. Poslanci tento plán kontrolnej činnosti schválili a hlavnú 

kontrolórku poverili vykonaním plánových kontrolných činností. 

 

Uznesenie č. 88/2016 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 

Za: 7 – Ján Janotka,  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír 

Švec,  Ján Krajčírik 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 5 (rozpočet obce na roky 2017 - 2019) 

Návrh rozpočtu bol poslancom zaslaný 28.11.2016 a do dňa konania obecného zastupiteľstva 

boli vznesené pripomienky na zvýšenie výšky financií použitých na dotácie o cca 2 000,00 

eur, o vyčlenenie financií na nákup snežnej frézy a výkup pozemkov smerom k Urbárskemu 

domu. Výška finančných prostriedkov nebola špecifikovaná. Na nákup pozemkov je 

v kapitálovom rozpočte vytvorená určitá rezerva a nákup snežnej frézy bude riešený podľa 

ceny za jej nákup.  

p. Janotka – nerozumie položkám pod názvom tovary, služby, transfery. Prikláňa sa k podobe  

rozpočtu zverejneného na webovej stránke obce Pribylina. Takto by si predstavoval aj 

rozpočet obce Vavrišovo. Uviedol, že máme rozpočet vo výške 72 365,- Eur a na kapitálové 

výdavky máme vyčlenené finančné prostriedky vo výške 7 500,00 EUR, čo je málo. Boli 

vydané výzvy na budovanie ciest a ľudské zdroje. My v rozpočte nepočítame so získavaním 

prostriedkov. Súhlasí s navýšením dotačných prostriedkov. 

Vysvetlenie podané p. Pelcerovou – suma 72 365,- Eur je prebytok bežného rozpočtu ktorý sa 

následne delí na kapitálové výdavky a úhradu finančných operácií ktoré sú v prevažnej miere 

splátky úverov ŠFRB, v rozpočte sa neobjavujú prostriedky na výzvy z dôvodu, že v zmysle 

štandardov MF SR sa transfery nerozpočtujú.  

Rozpočet bol predložený na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie rozpočtovej 

klasifikácie a súhlasili s tým poslanci p. Krajčírik, Trepáč, Mgr. Švec, Ing. Trnková. 

p. Schléger – poslanci dostali dôveru občanov, a občania veria, že nikto nebude šafáriť 

s financiami, preto nepodporuje návrh p. Janotku schvaľovať rozpočet obce na položky. 
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O zmenách v rozpočte sú poslanci informovaní v rozpočtových opatreniach predkladaných 

starostkou obce alebo zastupiteľstvom schvaľovanými. 

Po diskusii dala  starostka hlasovať za predložený návrh p. Janotku neprijať rozpočet obce 

v podobe, v akej bol predložený z dôvodu nezrozumiteľnosti jednotlivých položiek. 

 

Uznesenie č. 89/2016  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 

Za: 1 – Ján Janotka,   

Proti: 6 - Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková, Ján Krajčírik 

Zdržali sa: 0 

 

Starostka dala hlasovať o schválení rozpočtu na rok 2017 a vzatí na vedomie návrhy 

rozpočtov na roky 2018-2019.  

 

ROK 2017 
    

v € Bežný  Kapitálový  Finančné  Celkom 

  rozpočet rozpočet operácie   

Príjmy 330889 0 0 330889 

Výdavky 258524 7500 64865 330889 

Výsledok 
hospodárenia 72365 -7500 -64865 0 

     
 

 

ROK 2018 
    

v € Bežný  Kapitálový  Finančné  Celkom 

  rozpočet rozpočet operácie   

Príjmy 328256 0 0 328256 

Výdavky 255891 7500 64865 328256 

Výsledok 
hospodárenia 72365 -7500 -64865 0 

      
 

    
ROK 2019 

    
v € Bežný  Kapitálový  Finančné  Celkom 

  rozpočet rozpočet operácie   

Príjmy 328256 0 0 328256 

Výdavky 255891 7500 64865 328256 

Výsledok 
hospodárenia 72365 -7500 -64865 0 
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Uznesenie č. 90/2016  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 

Za: 6 - Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková, Ján Krajčírik 

Proti: 1 – Ján Janotka 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 6 (VZN č. 5/2016 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady) 

Zmenu, ktorá bola zakomponovaná v novom VZN vysvetlila p. starostka. Jedná sa o výšku 

poplatku za komunálny odpad z 0,048 eur /deň/osoba  na 0,05 eur/deň/osoba. 

Pripomienku mal p. Janotka: 18,-  Eur za osobu a rok je veľa v porovnaní s obcami, ktoré si 

vyhľadal na internete (napr. Batizovce). Vysvetlenie podala p. starostka.  Náklady na vývoz 

a uloženie komunálneho odpadu dostali poslanci v materiáloch mailom, následne sa 

uskutočnilo prípravné stretnutie poslancov, kde sa rozhodlo o tom, že sa nebudú upravovať 

poplatky uvedené vo VZN okrem poplatku za komunálny odpad. Je veľa občanov, ktorí 

žiadajú zníženie poplatku z dôvodu, že na chalupách sa nenachádzajú. V mnohých prípadoch 

sú ale  niektoré z týchto nehnuteľností v letnom období plne obsadené rodinnými 

príslušníkmi. V konečnom dôsledku sú faktúry zverejňované na obecnom portáli a tu si môže 

každý skontrolovať, ako sa zvýši cena za vývoz a uloženie odpadu na skládke podľa 

jednotlivých mesiacov.  Pri výpočte na pracovnom stretnutí sme vychádzali z nákladov 

a príjmov týkajúcich sa komunálneho odpadu. Ak sú obce, kde je poplatok nižší, aj tu určite 

pri stanovení výšky poplatku postupujú rovnako. Dôležitá je položka príjmovej časti rozpočtu. 

V našom katastri nemáme rekreačné zariadenia, podnikateľské subjekty a iné zdroje príjmov, 

ktorými by sme v rozpočte pokryli uvedené náklady. 

Ostatní poslanci sa zaujímali o platby v okolitých obciach a nielen v obciach spomínaných p. 

Janotkom.  

p. Švec navrhol dokúpiť kontajnery na papier – uvedený bod bol prerokovaný v diskusii.  

p. Trepáč - na pracovnom stretnutí sa dohodla výška poplatku za odpad.  

p. Janotka - odpad z búracích prác vyhadzujú ľudia kde kade. Informoval sa o výške poplatku 

za stavebný odpad.  

p. starostka – výška poplatku za uloženie drobného stavebného odpadu sa nezmenila. To, či 

budeme mať čierne skládky v našom katastri, je na uvedomení si občanov. Vždy sa nájdu 

takí, ktorým čistota okolia neleží na srdci. Obec ponúka svojím občanom možnosť uloženia 

stavebného odpadu za primeraný poplatok. 

p. Veselovská – stavebný odpad bol aj po minulé roky vyvážaný občanmi na rôzne miesta. 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove sa uznieslo na prijatí: 

VZN č. 5/2016 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady. 

Pri prijímaní VZN bola dodržaná podmienka hlasovania 3/5 väčšiny prítomných poslancov. 
                                  

Počet poslancov: 7  

Počet hlasujúcich poslancov: 7  

Za: 6 –  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková, Ján Krajčírik 

Proti: 1 – Ján Janotka 

Zdržali sa: 0 
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K bodu 7 (Kritéria pre posudzovanie zníženia alebo odpustenia poplatku) 

Kritériá boli schválené uznesením č. 91/2016. Na základe jednotlivých pripomienok v rámci 

pracovných stretnutí a aj na základe protestu prokurátora boli vypracované kritériá. Neboli 

dodané žiadne podnety zo strany poslancov. P. Švec sa informoval na tých, ktorí vlastnia len  

záhrady – či v praxi platia poplatok. Vysvetlenie podala p. Veselovská – na základe ich 

žiadosti doposiaľ obec vždy vyhovela zmierneniu tvrdosti zákona.  

Kritériá boli schválené jednomyseľne. 

 

Uznesenie č. 91/2016  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 

Za: 7 – Ján Janotka,  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír 

Švec, Ing. Eva Trnková, Ján Krajčírik 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 8 (Sadzobník za poskytované služby a úkony vykonávané obcou) 

Sadzobník bol poslancom poskytnutý pred zasadnutím – elektronicky. P. Švec navrhol znížiť  

poplatok za prenájom veľkej zasadačky. Poslanci porovnávali navrhované sadzby so 

sadzobníkom z predchádzajúceho obdobia. P. Schléger navrhol, aby suma za prenájom bola 

celkovo napr. 35,- eur. Bolo vysvetlené, že v sume za prenájom je aj zapožičanie riadov, 

obrusov, pranie, upratovanie pred a po akcii, spotreba vody, elektriny. V zimnom období ešte 

navyše platba za kúrenie.  

p. Trnková – predajné účely – doplniť „pred obecným úradom“.  

p. starostka – položka 8 požičiavanie „pivných setov“ požiadala poslancov o návrhy.  Za set 3 

eurá, a stôl 1 euro, lavica 1 euro.  

p. Trepáč – pri poškodení, strate, zničení navrhuje doplniť do cenníka úhradu v plnej výške 

nadobúdacej ceny požičanej veci.  

p. starostka –úprava  čl. 5 bod 3 – nemáme organizácie zriadené obcou, ale sú neziskové 

organizácie, spoločenské organizácie so sídlom v obci. 

p. kontrolórka – navrhuje čl. 6 výška úhrad za poskytnuté služby a úkony. Toto upraviť. 

Nemá sa uvádzať poplatok.  

 

Uznesenie č. 92/2016  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 

Za: 7 – Ján Janotka,  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír 

Švec, Ing. Eva Trnková, Ján Krajčírik 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 9 (Interpelácie a rôzne) 

p. starostka: 

- poslancom podala informáciu o BD Vavrišan. V piatok, 9.12.2016 bola spolu s Ing. 

Schlégerom na stretnutí s projektantom BD Ing. Bobákom. Riešili sa možnosť doplniť 

v nebytových priestoroch č. 02 a 03  sprchovacie zariadenia. Taktiež zvažovali tri varianty 

riešenia nebytových priestorov, s ktorými poslancov oboznámila p. starostka. Je na zvážení 

obecného zastupiteľstva, ktorú variantu vyhodnotia ako hlavnú.  Čo sa týka balkónov – či 

taktiež riešili návrhy prekrytia, plusy aj mínusy prekrytia. Je pravda, že po rozhovore s  
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projektantom je diskutabilné prekrytie balkónov. Tu sa zapojil Ing. Schléger - udržiavanie 

a ošetrovanie vrchnej – prekrytej časti balkónov, trvanlivosť prekrytia, odpruženie prekrytia. 

Vysvetľoval, že nie je problém naprojektovať prekrytie, ale z toho vyplynú iné technické 

problémy. Je teda na zvážení, čo je lepšie, výhodnejšie. Životnosť terajšieho materiálu 10 

rokov – po tejto dobe je jednoduchšie vymeniť bezproblémovo drevené latkovanie. 

p. starostka – nájomníci sú už pripravení a počítajú s tým, že balkóny sa budú prekrývať. 

Malo by sa zvolať stretnutie s nájomníkmi a informovať ich o situácii. Ing. Trnková – 

balkóny v stave, v akom sú, neboli pri schvaľovaní projektu predložené. Možnosti sú na 

zamyslenie pre poslancov do budúcna. 

-  do budúcna je potrebné  riešiť nájom  a predaj pozemkov pri garážach  

Mgr. Švec – na základe spokojnosti s prácou hlavnej kontrolórky predložil návrh na jej 

odmenu. Predložil  3 alternatívy.  Požiadal o ďalšie návrhy poslancov. 

p. kontrolórka – požiadala poslancov, aby o tom nerokovali. 

Návrh odmien vo výške 30% zo základného platu kontrolórky vyplatených v období  na 3 

mesiace podporili všetci poslanci. 

 

Uznesenie č. 93/2016  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 7 

Za: 7 – Ján Janotka,  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír 

Švec, Ing. Eva Trnková, Ján Krajčírik 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Mgr. Švec sa vrátil k návrhu doplniť v obci nádoby na separovanie papiera. Starostka sa bude 

informovať u spoločnosti Envi – pak ohľadom možnosti rozšíriť separáciu o papier.  

 

 

Zasadnutie ukončené o 19:20 hod. 

Vo Vavrišove 12.12.2016 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

.......................................... 

.............................................. 


